
Gema Umbrasienė: Koncesijos sutartis baigiasi ir atėjo laikas vertinti
visus už ir prieš

Šią savaitę Panevėžio taryba turės apsispręsti dėl Cido arenos ateities. Koncesijos sutartis
baigiasi ir atėjo laikas vertinti visus už ir prieš. Pasirinkimai trys:

1.Valdyti patiems
2. Tęsti koncesijos sutartį naujomis sąlygomis (pvz.trigubai pigiau)
3. Skelbti naują koncesijos konkursą

Klausimas, kaip įprasta, politikams buvo pristatytas ,,greituoju pilkuoju būdu”, taigi
intensyviai renkame info. Labai svarbi info – Jūsų nuomonė. Nepagailėkite jos, gerai?

1-as variantas būtų realizuojamas, perduodant valdyti areną Panevėžio sporto centrui,
kuriam numatomi papildomi 10 etatų ir pusė milijono eurų (koncesijos mokesčio suma minus
PVM) išlaikymui. Neabejodama Sporto centro kompetencijomis sporte, rūpinuosi, kas bus su
miestiečių ne mažiau pamėgtais išorės koncertais (savuosius ir toliau organizuosimės patys).
Man buvo paaiškinta, jog koncertinė rinka jau seniai susiformavusi, organizavimo prasme ji
niekuo nėra ypatinga, arena koncertus organizuos, nuomodama patalpas muzikos
brokeriams. 2 ir 3 variantai nebesvarstomi, alternatyvų analizės dar nematėme, tikimės iki
posėdžio pamatyti ir išanalizuoti.
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